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Od: Luboš Šalomoun >
Odesláno: pondělí 22. ledna 2024 20:17
Komu: podatelna@ff.cuni.cz
Předmět: Žádost o poskytnutí informací 

Drahé dámy, drazí pánové, 
 
s několika kolegy se zabýváme děním v Ústavu pro studium totalitních režimů a potřebujeme znát postoj FF UK 
k níže předloženému výstupu. 
 
Dne 27.7. 2023 přednesl před Senátem PČR předseda Rady Ústavu pro studium totalitních režimů (dále jen 
ÚSTR) Eduard Stehlík výroční zprávu o činnosti ÚSTRu. Během svých několika vstupů pronesl také tuto větu: 
 
"Pokud jde o FF UK, ti, kdo vědí a věnují se moderním dějinám, vědí, že bohužel FF UK, pokud jde o moderní 
dějiny, sklouzla v posledních letech k tomu, co nazýváme revizionismus, že se opravdu doba totalitního režimu 
v Československu mezi lety 1948 a 1989, což je dáno zákonem o protiprávnosti komunistického režimu, 
relativizuje." 
(https://www.senat.cz/xqw/xervlet/pssenat/hlasovani?action=steno&O=14&IS=7269&D=27.07.2023#b2472
5 
<https://www.senat.cz/xqw/xervlet/pssenat/hlasovani?action=steno&O=14&IS=7269&D=27.07.2023#b247
25> ) 
 
 
 
 
Na základě litery zákona č. 106/1999 Sb. Vás žádám o následující: 
 
Mohou mi představitelé FF UK vysvětlit, kým jsou oni zmínění revizionisté z FF UK (personálně a 
metodologicky)? 
 
Jak je metodologicky definována skupina badatelů, která FF UK  označuje za revizionisty? 
 
Jak se FF UK staví k podobným výrokům ze strany Eduarda Stehlíka a ÚSTRu? 
 
Probíhala, probíhá popřípadě je plánována spolupráce mezi ÚSTRem a FF UK? Pokud ano, o jaké projekty se 
jednalo a jedná? 
 
 
 
 
Pokud výše zmíněné nespadá pod literu zákona č. 106/1999 Sb., moc se omlouvám. 
 
 
 
 
S díky za Vaši odpověď 
 
 
 
 
Lubomír Šalomoun 
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